
Beste raadsleden, 

Gezien het felt dat we een dorps cafe met sociale functie nog steeds gigantisch missen, willen wij 

van de Schaapskooi het plan nog steeds doorzetten. Ook de steun van de burgers geeft ons moed! 

Het hete hangijzer is de rode contour; 

Ik ben op eigen initiatief contact gaan zoeken met de man van de Provincie Utrecht die gaat over de 
rode contour en die vertelt mij dat de gemeente mij moet helpen om de rode contour om to leggen 
om ditto realiseren. 

Vanuit de gemeente krijgen we echter nu een signaal dat de Provincie hier niet aan mee wilt werken. 

Dit klopt volgens ons niet met elkaar. Graag wil ik op de hoogte gehouden worden en betrokken 

worden door de gemeente want ik hoot nu als initiatiefnemer helemaal niets. 

Ik zou als oplossing graag samen met de wethouder Haar het Provincie huffs gaan voor een afspraak 

en een juiste uitleg met als doel het plan Schaapskooi to realiseren. 

Ik zie het zo dat het geen probleem zou zijn als de rode lijn voor het bewuste plan en perceel niet 
verder de polder in gaat dan de huidige rode contour lijn van de omliggende percelen. Zie de 

afbeelding hieronder; 

Ik hoop op uw medewerking! 

Johan Wiggerts 


